
Wat is dit voor een voorstel, jaren lang moeten we als jager de konijnen en hazen bestrijden 
vanwege de schade en ineens zouden er geen meer zijn. Je gebruikt dan 60 jaar ouden 
papieren om deze daad bij te zetten, ik vind dat op zijn zachts gezegd raar in deze tijd. Iedere 
jager kan zelf wel beslissen of er te veel zijn in zijn jachtveld, maar daar wordt niet naar 
geluisterd, we zijn er tegen dus dan maar sluiten!


